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L’Agia veu amb «bons 
ulls» construir 100 
habitatges socials

Els progressistes van propo-
sar ahir recuperar el depar-
tament d’habitatge que el 
govern de DA va suprimir 

el febrer del 2016. El candidat na-
cional, Josep Roig, es va reunir ahir 
amb l’Agia i van coincidir a mani-
festar que va ser «un error» per part 
de l’Executiu demòcrata prescin-
dir de l’àrea. Per això, tan Progres-
sistes-SDP com el Col·legi d’Agents 
i Gestors Immobiliaris d’Andorra 
–que és «molt sensible» a aquesta 
qüestió–, veuen «oportú» recuperar 
el departament, el qual aglutinaria 
totes les mesures per fer front a la 
problemàtica de l’habitatge. A més, 
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suposaria «retornar una altra vega-
da aquesta posició de lideratge en la 
matèria a través d’una direcció que 
s’encarregués de gestionar aques-
tes qüestions», va precisar Roig. 

La mesura estrella de la forma-
ció per salvar la bretxa creada en 
els preus dels lloguers és establir un 
topall del 15% en l’augment de les 
rendes en les renovacions dels con-
tractes d’arrendament. Els progres-
sistes també es comprometen a «ga-
rantir un sistema de prestacions i 
ajuts públics al lloguer». 

Tot i que serà avui quan Roig po-
si tota la carn a la graella en matèria 
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33 El candidat nacional de Progressistes-SDP, Josep Roig, i el president del partit, Jaume Bartumeu, dijous.

Roig promet recuperar el 
departament d’habitatge

D’ACORD

33 Els candidats de d’Acord a Escaldes.

Rosa Gili i Marc Magallón, candidats 
de la llista territorial de d’Acord a Es-
caldes-Engordany van defensar ahir 
la necessitat, per una banda, d’in-
crementar la transparència vers els 
ciutadans de les negociacions amb 
la Unió Europea per l’acord d’asso-
ciació i, per l’altra, mantenir líni-
es vermelles en el pacte que es pu-
gui assolir per defensar les especifi-
citats d’Andorra. 
Així, tots dos van 
recordar  que 
aquest tractat 
haurà de ser ac-
ceptat en referèn-
dum per la po-
blació i, per tant, 
s’ha de donar les 
màximes dades 
possibles per po-
der aconseguir 
un ‘sí’ clar. «La 
transparència ha 
de ser la nostra 
bandera en tota 
aquesta negocia-
ció», va manifes-
tar el número 2 
de la candidatu-
ra, tot recordant 
que «la població 
haurà de refren-
dar l’acord via re-
ferèndum». Ma-
gallón també va 
apuntar a la ne-
cessitat de fer 
«sí o sí» a l’acos-
tament a Euro-
pa però sempre 
«amb unes líni-
es vermelles que 
no podem tras-
passar». Entre elles, la diferència fis-
cal, que afecta molt a un comerç «del 
qual depenem encara molt», va dir.

PARRAMON, HABITATGE SOCIAL / Els can-
didats de d’Acord de la Massana, per 

D’Acord vol més transparència 
amb la UE i pisos socials
«Vista la manca» de 
pisos, Pallarès proposa 
recuperar Casa Parramon

la seva banda, van proposar conver-
tir Casa Parramon en habitatge soci-
al. «Pensem que val la pena, vista la 
manca d’habitatge que hi ha, fer un 
estudi per poder recuperar aquest 
edifici i oferir habitatge social i es-
pais per la parròquia que siguin ne-
cessaris», va afirmar la cap de llista, 
Judith Pallarès, qui va recordar que 
durant aquesta darrera legislatura 
s’han avaluat diferents propostes 
«però el Govern no ha fet res ni mo-
gut res».

Tant Pallarès com Vicenç Alay, 
que l’acompanya en la candidatura, 
es van mostrar convençuts que «cal 
donar un ús» a l’edifici i al solar adja-
cent, tots dos propietat del Govern. 
Així, tot i que caldrà fer un estudi 
per veure com es pot adaptar la cons-
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trucció per destinar-la a habitatges, i 
potser també a espais per a la parrò-
quia, «pensem que és factible i que 
s’hauria de fer aquest esforç per po-
sar-lo a disposició d’aquells que ho 
necessiten», admetre Pallarès. H

d’habitatge social, ahir va presen-
tar la proposta de crear «un cente-
nar» d’habitatges socials en els ter-
renys de la Borda de Sales, a Santa 
Coloma, al Col·legi d’Agents i Ges-
tors Immobiliaris d’Andorra, que 
va veure la iniciativa d’ampliar el 
parc d’habitatge de lloguer de ges-
tió pública «amb bons ulls».

EUROPA I INVERSIÓ ESTRANGERA / En la 
trobada amb l’Agia, en la que també 
va assistir el president de la forma-
ció, Jaume Bartumeu, els progres-
sistes van explicar els punts forts 
del seu projecte polític i van inci-
dir en dos punts concrets que «pre-
ocupen» als agents immobiliaris: 
l’obertura a Europa i com l’acord 
d’associació es pot traduir en l’arri-
bada d’inversió estrangera produc-
tiva al país, i la transparència de les 
institucions. «Estem en la necessi-
tat de tenir més informació si vo-
lem encarar els reptes que té el país 
per endavant», va precisar Roig, que 
va explicar que l’Agia no disposa de 
dades de les inversions que les soci-
etats públiques estan fent en els di-
ferents sectors. H

Els progressistes 
aposten per establir 
un topall del 15% 
en l’augment dels 
contractes de lloguer
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